
 

 

 

      

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 

 

Dato: 27. marts 

Tidspunkt: kl. 19.00-21.00 

Mødeleder:  

Bestyrelsesformanden 

Fraværende:  

Elevråd 

Thomas 

Sverre 

 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, ansvar-
lige, gæster, bilag til gennemlæs-
ning/bearbejdning. Orientering (O), 
drøftelse (D) eller beslutning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid – 
fremsat 
af   

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, kon-
klusion på beslutning, ansvarlig(e) og deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsor-
den (B) 
 

5 min 
SB-for-
mand 

Godkendt  

2. Fra skolens elever. (o) 
Henvendelse omkring elev 
pauser. 

5 minut-
ter 

- 
 
 

 

3. Fremlæggelse af budget 
2023. Se bilag. 
(O-D-B) 
 
 

15 mi-
nutter 

Jens orienterede om det fremsendte bud-
get. 
Drøftelser vedr. faktorer, som spiller ind i 

budgettet, bl.a sygefravær, administration, 
IT, visitering. 
Budgettet er godkendt. 

 

4. Principper: Skole-hjem-
samarbejde, Trafik- politik, 
Klasseforældreråd,  
(O-D-B). Se bilag. 

15 mi-
nutter 

Trafikpolitikken blev godkendt i december, 
der er justeret lidt i grafikken.  

Det vedhæftede bilag; læseplan om trafikal 

adfærd er til inspiration i undervisningen. 

 

Skole-hjem-samarbejdet og klasseforældre-

råd: Det samlede dokument bliver justeret 

og godkendes på et senere møde. Arbejds-
gruppen tager inputs med. 

 

Afsnittet om Meddelelsesbogen tages ud og 
bliver et særskilt princip.  
Susanne kommer med et udspil.  
 

Trafikpolitik-
kenlægges 

på skolens 
hjemmeside 

5. Timefordeling i.h.t. under-
visningsministeriet. 
(O-D) 
 

10 mi-
nutter 
Su-
sanne 
 

Susanne orienterede om de foreslåede æn-
dringer i timefordelingen i udskolingen.  

 

Jens forklarede, at den endelige timeforde-
lingsplan godkendes på næste møde. 

 

6. Skolefest. Orientering og 
drøftelse af SB-opgaver. 
(O-D-B) 
 

10 mi-
nutter 
 

Bestyrelsen laver en plan over bemanding 
til boderne til salg af drikkevarer og giver 
den til Jens.  
 
 
 

 



 

 

 

      

7. Opfølgning på mødet med 
klasseforældrerådet. 
(O-D-? 
 

20 mi-
nutter 

Mette H. orienterede fra mødet. Der var 
mange gode ideer og masser af tjenstivrig-
hed. 
Referatet fra mødet blev godkendt.  
 
Arbejdsgruppen, der blev nedsat på sidste 

møde, fremlagde ideer fra deres møde; pri-

mært nedvaskning og maling af div. udeom-

råder. Meget gerne i grønne nuancer. 

Der arrangeres 2 arbejdsdage for foræl-
drene til dette arbejde. 

 

Mette og Charlotte koordinerer.  
 

 

 

 

Referatet 
sendes til 
klasseforæl-

drerådene. 

 

 

 

 

 

8. Kort orientering (O) 
- Fra skoleledelsen 
- Fra formanden 
- Fra øvrige med-

lemmer 
 
 

15 mi-
nutter 

Jens: Skoleforvaltningen har vedtaget at 
alle skoler i Syddjurs deltager i et samar-
bejde med Red Barnet, Maryfonden og 
Børns Vilkår om arbejdet med trivsel i næste 

skoleår. Skolestyrken har opgaven. Uddy-
bes senere. 
Skolen afventer svar fra team ejendomme 
vedr. solafskærmning / gardiner i klasselo-
kalerne og ved arbejdspladserne.  
Det overvejes at flytte lockers, men der er 
pt ikke økonomi hertil. 

4. årgang opfordres til at deltage i projekt 
med "fit bits" 
Susanne: ærgerligt at der pilles i de nye 
flotte  folier  

 

Mette H: Der er flere ideer fra klasseforæl-

drerådene, som skal prioriteres senere. 
Deltog i Skoleudviklingssamtalen mellem 
skole og forvaltning. Meget spændende at 
deltage i.  

 

Pia: elevønske om flere skraldespande 

udenfor og at borde/bænkesæt fordeles 

bedre rundt. Udendørs skakspil efterlyses.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referat fra 
skoleudvik-
lingssamta-
len kommer 
på solens 
hjemmeside 

9. Forældrehenvendelser. 
 

10 mi-
nutter 

Der efterlyses steder, hvor elever kan søge 
hen for at finde rolige forhold i frikvarterene. 
En midlertidig løsning er en allerede etable-

ret af en slags stille-lounge på musikgan-
gen.  
Der kigges på en mere permanent ordning.  

 

Henvendelse om skolebodens tilbud  
Drøftelse heraf kommer på senere bestyrel-

sesmøde.  

Susanne har 
givet en tilba-
gemelding 
om at der ar-
bejdes på sa-
gen 

 

 

 

10. Eventuelt. 5 minut-
ter 

Det er uhensigtsmæssigt, at skolebestyrel-
sesmedlemmer ikke melder forfald, hvis 
man er forhindret.  

 



 

 

 

      

11. Lejrskoler. Principper og 
budget. Ekstra punkt. 

20 mi-
nutter. 

Jens forklarede, at der ønskes skolerejser 

for udskolingen for 2 årgange i indeværende 

skoleår. Det er svært at finde økonomi til.  

Skolens bidrag bliver derfor nødvendigvis 

mindre. Klassens egen indtjening skal frem-

over øges, hvis man ønsker den samme 

standard. Skolebestyrelsen vil støtte for-

slag om  at nedsætte skolens del således: 

Nuværende 8. kl. får et tilskud på 1000kr 

og kommer afsted efterår 2023. 

Nuværende 7. kl og fremover får et tilskud 

på 500 kr  

Skolens ledelse tager beslutning om, hvor-

når nuværende 7 kl.  kan komme afsted i 

relation til skolens økonomi. 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 


